

06:00 pm - 09:30 pm

週一至週四 週五 週六&週日

Mon. - Thur. Fri. Sat. & Sun.

午餐 Lunch NIT\$1 580 NIT\$1 88

NT\$1,580 NT\$1,580 NT\$1,880

下午茶 Afternoon Tea 休息 NT\$1,080 NT\$1,280

03:00 pm - 05:00 pm Closed

晚餐 Dinner NT\$1,680 NT\$1,880 NT\$1,880

• 因應 9/27 (六) 至 9/29 (一) 教師節連續假期,為回饋顧客,9/29 (一) 特別適用平日價格,歡迎與師長、親友前來共度佳節。
In celebration of the Teacher's Day holiday (27-29 Sep), enjoy special weekday pricing on Monday, 29 Sep.

- 假期期間,各類餐券使用辦法,請依券面背後所載說明為準。
 For voucher usage terms during the holiday, please refer to the details on the back of your voucher.
- 為提供更優質的用餐體驗,自2025年9月1日起,下午茶時段將調整為每週五至週日下午3:00至5:00供應,其他營業時段維持不變。

To enhance your dining experience, please note that starting 1 September 2025, our afternoon tea service will be available every Friday to Sunday from 3:00 PM to 5:00 PM. All other meal periods remain unchanged.

以上價格皆需外加一成服務費。All prices are subject to 10% service charge.